
 
TRANSPARÈNCIA I PARTICIPACIÓ

CIUTADANA

Identificació de la sessió:

Data: 9 de desembre de 2019.

Hora: de 17’15 h. a 19 h.

Lloc: Casal de la gent gran del Port.

Assistents:

Equip de Govern:

Mar Castañer Lozano, segona tinent de Batle.

Catalina Pomar Catany, tercera tinent de Batle.

Joan Ruíz Mesquida, cinquè tinent de Batle.

Oposició: Gregori Mayol Durán.

Secretària: Maria Oliver Jordán.

Veïns: 9 persones.

PINS

Comença la reunió i un veïnat explica que durant la passada legislatura, uns tècnics 
del Consell varen marcar uns pins que s’havien de retirar perquè estaven en perill  
de caure a la zona del polvorí del Cingle. Diu que encare no s’han tallat i  xerra 
d’altres pins de diferents zones del Port, que al seu parer, poden caure i fer molt de 
mal.

En Joan Ruíz contesta que ha vist l’informe de l’anterior equip de govern i només hi 
ha un pi a haver de tallar.

El mateix veïnat diu que creu que n’hi ha un de tombat, prop de l’escola i que pot 
caure damunt l’edifici.

En Joan Ruíz comenta que, al seu parer, s’haurien de llevar tots.

En Gori Mayol diu que creu que si un tècnic troba que no hi ha perill, no s’han de  
retirar. A més es car tallar un pi.

A continuació es fa un debat entre els veïnats, sobre si s’han de retirar o no els pins.  
Un senyor diu que creu que no es farà res, fins que hi hagi una persona ferida o 
morta. Al seu parer, s’haurien de llevar els pins i sembrar arbres de fulla perenne.

En Joan Ruíz diu que ell els a llevaria tots i posaria un altre tipus d’arbre.

AGRAÏMENT

Un veïnat dóna l’enhorabona a en Joan Ruíz per la seva feina. Diu que li va demanar 
que netejassin el carrer Tramuntana i ho va fer i li ho agraeix.

ARBRE DE NADAL
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Un veïnat demana si poden decorar l’arbre que es troba a les afores del Casal, un 
xiprer, amb uns llums, endollats a la farola. Diu que enguany l’Ajuntament ja ha duit  
s’arbre de Nadal, com els altres anys, però pensa que, per ventura, de cara a l’any 
que ve, bastaria amb el que hi ha sembrat.

Na Mar diu que mirarà de dur-los alguns llums per posar al xiprer i enguany tendran 
les dues coses.

SENYALITZADORS ORATORI

Un veïnat explica que haurien de senyalitzar l’oratori, perquè la gent no el troba i es 
perd.

Na  Mar  Castañer  i  en  Joan  Ruíz  diuen  que  creuen  que  els  indicadors  estan 
comanats, però com que no n’estan segurs, ho demanaran.

Un veïnat demana que ho subvencioni el Consell.

EXECUCIÓ OBRES     

Un veïnat demana quan s’executaran les obres del moll.

En Joan Ruíz diu que ells estan damunt aquest tema, que la reforma val 565.000 
euros, dels que l’Ajuntament hi posa una part.

TORRENTS  

Els  veïnats  es  queixen  de  la  quantitat  de  brutor  que  arriba  al  Port,  amb  les 
torrentades.

Un senyor comenta que no volen cabres dins el torrent i després tota la brutor va al 
Port i com a conseqüència la posidònia es mor. Diu que considera que s’hauria de 
llevar tota la brutor que arriba del torrent.

En Joan Ruíz comenta que, efectivament, damunt la posidònia hi ha molta brutor.

Un altre veïnat comenta que han estat nombrosos els desperfectes ocasionats per 
les fortes pluges i que s’haurien d’anar reparant.

En Joan Ruíz diu que varen anar a Ports amb una llista i allà els a varen dir que ho 
repararien.

Un veïnat diu que dins el racó de sa base hi ha molta brutor. 

En Joan Ruíz explica que l’Ajuntament de Sóller és l’únic ajuntament de Mallorca que 
no cobra recollida de fems a Ports i que estam parlant de 300 kgs. diaris i 90.000 
euros a l’any. A més, ara Ports I.B. ho han pujat tot, per exemple les terrasses en un 
30%.

RAMPA D’ENTRADA D’EMBARCACIONS

Un veïnat comenta que no hi ha vigilància a la rampa d’accés de les embarcacions 
cap a la mar,  de davant Cas Siquier i no sap perquè no es posa sa barrera. Diu que  
durant l’estiu provoca molt de renou.

Un altre veïnat comenta que amb 55 €, poden treure la barca tot l’any i que la gent 
de fora ve aquí i després tenim els remolcs aparcats a zones on no hi poden estar, 
molestant. 

Continua  dient  que  les  barquetes  quan  arriben,  tiren  el  fems  al  contenidor  de 
rebuig. No reciclen i allò s’ompl.

Altres veïnats expressen també el seu malestar amb aquest tema.

DESBORDAMENT TORRENT DE MORAI
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Un senyor explica que no troba estrany que el torrent de Norai es desbordàs durant 
la darreres pluges. Diu que feia 4 anys que no es feia net.

En  Joan  Ruíz  diu  que  la  darrera  vegada  que  es  va  fer  net,  ell  era  el  regidor 
encarregat i que ara el volia tornar netejar, però no hi ha estat a temps.

El mateix veïnat explica que en aquella zona, que és on ell  viu, fa falta corregir 
alguns coses i que ell ho ha explicat vàries vegades i no li han fet cas.

En Joan Ruíz li aconsella que segueixi xerrant amb els tècnics municipals.

APARCAMENT POLVORÍ 

En Joan Ruíz  diu  que s’han fet  uns sondatges al  polvorí  des  Cingle,  per  fer  un 
projecte per a 360 aparcaments. L’edifici seria estil el d’Agapanto, i hi hauria una 
zona verda a la part de dalt, mirant de no perjudicar als veïnats. Explica que estan 
estudiant  vendre  la  meitat  dels  aparcaments  i,  amb els  doblers  es  pagaran els 
4.000.000 d’euros que costaran les obres.

CENTRE DE DIA 

Un veïnat demana com està el tema del Centre de dia que es vol instaurar al casal 
del Port.

Na Mar Castañer telefona al batle, Carlos Simarro i posa el telèfon mòbil en mode 
«mans lliures» 

El batle explica als reunits les millores que es volen fer al Port, en relació al Centre 
de Dia. Diu que vol crear un centre de dia a Sóller i un altre al Port i que en acabar  
la legislatura estaran fets.

Un veïnat diu que es podria ubicar al casal de devora d’Església.

El Batle explica que el casal de devora l’església no és municipal. Va xerrar amb el 
capellà. Es de l’església. S’haurà de cercar un altre local.

Un veïnat creu que no és just que l’església no pagui IBI i que tengui tants privilegis  
que no tenim els altres. Es queixa que el capellà té també un aparcament damunt 
l’acera, reservat pe ell.

El Batle diu que és legal, perquè son serveis eclesiàstics.

FARMÀCIA 

Els veïnats diuen estar descontents amb el servei de la farmàcia del Port. Comenten 
que quan van a cercar medicaments, no els a tenen en stock i sempre els han de 
comanar, el que representat haver de tornar el dia següent a cercar-lo Diuen també 
que aquesta farmàcia no fa guàrdies i si han de menester algun medicament fora 
de l’horari laboral, s’han de desplaçar a Sóller i hi ha algunes persones majors, que 
no condueixen. No entenen perquè aquesta farmàcia no fa guàrdies com les altres.

Na Mar Castañer comenta que ha xerrat amb alguns farmacèutics de Sóller i també 
estan descontents que la farmàcia del Port no faci guàrdies, diu que li han comentat 
que faran una demanda a la Conselleria per tant, aconsella als veïnats que facin 
una recollida de firmes i, les farmàcies podrien entregar a l’hora la seva demanda i 
les signatures dels veïnats del Port.     

     

I no havent-hi altres assumptes a tractar, es dóna per acabada la sessió, de la qual 
s’estén la present acta, que signa amb mi la regidora de Transparència i Participació 
Ciutadana. 

Sóller, document signat electrònicament al marge.
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